



## Møteprotokoll Sørvest Bandyregion

|           |           |
|-----------|-----------|
| Møte nr   | 4-2022/23 |
| Dato      | 10.jan    |
| Sted      | Teams     |
| Utfylt av | Mari      |
| Vedlegg 1 |           |
| Vedlegg 2 |           |
| Vedlegg 3 |           |
| Vedlegg 4 |           |
| Vedlegg 5 |           |
| Vedlegg 6 |           |
| Vedlegg 7 |           |
| Vedlegg 8 |           |

### Agenda

1. Ansatt i regionen skal ut i permisjon fra begynnelsen av juni, og et år frem i tid. Det må derfor legges en plan for utlysning av stilling og en eventuelt overlapp.
2. Bekledning til styret. Det finnes alternativer i klær i type treningsklær og mer hverdagsklær. Hva er behovet og ønsker?
3. Gjennomgang av økonomi
4. Eventuelt

| Deltakere            | Rolle       | Tilstede | Forfall | Ikke møtt | Ref. |
|----------------------|-------------|----------|---------|-----------|------|
| <b>Styret</b>        |             |          |         |           |      |
| Kenneth Skogen       | Styreleder  | x        |         |           |      |
| Marianne Kolbeinsvik | Nestleder   | x        |         |           |      |
| Petter Andersen      | Styremedlem | x        |         |           |      |
| Kjell Hølland        | Styremedlem | x        |         |           |      |

### Utvalg/administrasjon/ansatte

|                     |                 |   |   |  |   |
|---------------------|-----------------|---|---|--|---|
| Jan-Terje Ivebakk   | Leder SuRS      | x |   |  |   |
| Per H. Bai Stabell  | Leder SuA       | x |   |  |   |
| Børge V. Andreassen | Daglig leder    | x |   |  |   |
| Jørn Hansen         | Utvikling       |   | x |  |   |
| Mari M. Joakimsen   | Administrasjon  | x |   |  | x |
| Monica Haugland     | Utvikling Agder |   | x |  |   |
| Dag H. Johannessen  | Utvikling Agder |   | x |  |   |

| Sak nr  | Beskrivelse   | Vedtak | Dato | Ansvarlig | Del ansvarlig | Frist  | Lukk | Diverse |
|---------|---|--------|------|-----------|---------------|--------|------|---------|
| 16-2223 | Protokoll fra forrige styremøte ble godkjent  | OK     |      | Admin     |               |        | x    |         |
| 17-2223 | Plan for oppstart av vikar blir uken før Stavanger Open, og en overlapp frem til juni. Stillingen lyses ut bredt i løpet av januar.   | OK     |      | Admin     |               | 01.feb |      |         |
| 18-2223 | Det er ønskelig med ny bekledning. Børge og Per H tar ansvar for dette videre.  | OK     |      | Admin     |               | 15.mar |      |         |
| 19-2223 | Regnskapet er ikke klargjort for desember enda, så det er ikke 100% klart. Med alt som er kjørt ut desember i Visma, pluss de manuelt førte bilagene t.o.m. november, ligger vi foreløpig med 138 000 kr i pluss. Da er ikke kjøregodtgjørelser til dommere og en del andre utgifter ikke tatt med. Av inntekter er ikke momskompensasjonen på kr 266 000 tatt med enda. Det skal også tas med at vi har fått 325 000 kr i tilskudd fra Lotteritilsynet. Foreløpig er alt dette inntektsført i 2022. Det vil være naturlig å periodisere deler av denne inntekten til 2023, da vi også vil ha utgifter knyttet til dette tilskuddet i 2023. |        |      |           |               |        |      |         |
| 20-2223 | Eventuelt: Sandnes/ Bogafjell som har samarbeid om flere alders bestemte lag denne sesongen skal delta i NM. Samarbeidslag i NM er ikke tillatt. Det ble oppfordret til samarbeid fra regionen fremfor at spillere tok overgang til andre klubber (i dette tilfellet Sandnes IBK). Sandnes ønsker nå støtte fra regionen for å få disse overgangene gjennom. Vedtak: Regionen ser utfordringene med denne situasjonen, men kan ikke gi et støtteskriv til disse overgangene da det skaper preferanse for lignende saker i fremtiden.  | OK     |      | Styret    |               |        | x    |         |